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Dear Colleague, 
 
The 33rd Annual Meeting of ARABMED in Europe 2023 and the Joint International Medical Conference 
on “Advances in Cancer Medicine” is going to be held on 27-28 May, 2023, in GRAND CEVAHIR 
HOTEL&CONVENTION CENTERin Istanbul, in cooperation with several local and regional associations. 
The goal of this conference is to provide an opportunity to exchange experience in the field of 
innovative technologies in cancer medical treatment, as well as to bring together the experts who work 
in the field of medicine.  
Cancer is still the dreaded disease that preoccupies most people and fears of contracting it. That is why 
we decided in this conference that the theme of the conference should be cancer management, an 
important task of cancer research is the search for cancer triggers and ways of preventing cancer: what 
makes one person ill, what keeps another healthy? What are the benefits of a certain lifestyle? In order 
to clarify these questions, we will try in this two-day conference to review research and discuss new 
issues in cancer of all kinds?  
The main topics of the conference are: 

• Management of cancer and tumors, including incidence, epidemiology, novelties in diagnosis, 
chemo-surgical and radiological treatment, new research’s results, Immunology and Oncology, 
ethics, advanced patient care, palliative care. Pain management in metastatic cancers. 

• Does poverty affect prognosis, diagnosis, and disease progression? 

• Does each patient intervention have a benefit for the patient or is it a financial source for some 
institutions?  

• In addition to some contemporary medical topics in general. 
 
This conference is multidisciplinary and open to all branches in Cancer medicine so as to bring together 
many Experts from all over the World. We expect about 150 Participants, physicians, managers from 
health policies and healthcare companies and researchers.  
The Language of conference English or Arabic, (presentations only in English) Simultaneous translation 
not available.  The length of your presentation will be only 15 Minutes +5 minutes discussion. 
If you would like to contribute to the conference with a presentation, please send the abstract of your 
presentation with your short CV till April 11, 2023, by mail so that it can be included in the abstract 
book. 
ARABMED in Europe grants 3 prizes for the best three lectures chosen by the Scientific Committee for 
Young Doctors for those interested in the ARABMED Award, please contact the ARABMED to send the 
terms of participation in the competition. 
All details regarding the scientific & social programs will be announced on the 15 of May 2023. 
We believe, with your participation and contribution, the conference will be more successful and 
fruitful. We look forward to receiving your abstracts and welcoming you at the conference in Istanbul. 
With the strong intention of the Colleagues from Turkey, the success of this event can only be feasible 
through the great help and support of our colleagues contributing with their attendance & elite 
scientific presentations. 

 
Dr. Faidi Omer Mahmoud  
Organisation Committee, ARABMED 
Erlangen, Germany    
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 الزملاء الأعزاء 
 

لاتحاد الأطباء العرب في أوروبا والمؤتمر الطبي الدولي المشترك في  33السنوي ال سيعقد المؤتمر 

تحت شعار "التقدم في طب السرطان"، في مركز المؤتمرات في   2023مايو    28  -  27الفتره ما بين  

 فندق جواهر في اسطنبول ، بالتعاون مع العديد من الجمعيات المحلية والإقليمية.
مر هو توفير فرصة لتبادل الخبرات في مجال التقنيات الجديدة  في طب السرطان الهدف من هذا المؤت

 ، وكذلك الجمع بين الخبراء العرب الذين يعملون في مجال الطب للتعارف فيما بينهم . 
لا يزال السرطان هو المرض المخيف الذي يشغل بال معظم الناس ويخشون الإصابة به. لهذا السبب  

أن يكون موضوع المؤتمر هو إدارة السرطان، والبحث عن اسبابه وطرق الوقاية   قررنا في هذه السنة

منه: ما الذي يجعل شخصا يصاب به والأخر لا ؟ ما هي فوائد نمط حياة معينة للوقاية منه؟، من أجل  

توضيح هذه الأسئلة، سنحاول في هذا المؤتمر عرض الأبحاث ومناقشة القضايا الجديدة في السرطان 

 أنواعه والتي تشمل :بجميع 

الإصابة • ذلك  في  بما  والأورام,  السرطان  والإحصائيات  ,إدارة  الأوبئة  في    ,علم  المستجدات 

التشخيص ؛ العلاجات الكيميائية الجراحية والإشعاعية ؛ نتائج البحوث الجديدة, امراض الدم و  

إدارة التلطيفية.  ,الرعاية  الميؤوسة  الحالات  في  المرضى  السرطانات   المناعة, رعاية  في  الألم 

 المنتشرة 

 هل يؤثر الفقر على التشخيص والعلاج وتطور المرض؟  •

 هل لكل تدخل للمريض فائدة للمريض أم أنه مصدر مالي لبعض المؤسسات؟  •

 بالإضافة إلى بعض الموضوعات الطبية المعاصرة بشكل عام •
التخصصات ومفتوح لجميع الفروع في طب  هذا المؤتمر الذي سيستمر على مدى يومين كاملين متعدد  

مشاركاً وطبيباً    150لجمع العديد من الخبراء من جميع أنحاء العالم. نتوقع بمشاركة حوالي    ,السرطان

 وباحثاً ومدراءاً من المؤسسات الصحية وشركات الرعاية الصحية 
  15لمدة    لغة أخرى مختارة  لغة المؤتمر الإنجليزية أو العربية، )عرض الشرائح باللغة الإنجليزية مع

 ( الترجمة الفورية غير متوفردقائق للمناقشة  5دقيقة مع 
إذا كنت ترغب في المساهمة بمحاضرة علمية بأحد مواضيع المؤتمر، يرجى منك إرسال الملخص مع 

 ، بالميل.2023أبريل   11سيرتك الذاتية القصيرة حتى 
أوروبا   في  العرب  الأطباء  اتحاد  العلمية   جوائز  3ستمنح  اللجنة  تختارها  لأفضل ثلاث محاضرات 

لتشجيع البحث العلمي وخاصة للباحثين الشباب إذا كنت مهتما بالأمر تواصل معنا لنرسل اليك شروط 

 الإشتراك 
 2023مايو  15سيتم الإعلان عن تفاصيل البرامج العلمي والاجتماعي في 

ا وبمساهمتكم سيكون هذا المؤتمر ناجحا بإذن الله من خلال المساعدة والدعم الكبيرمن زملائنا في تركي

 و نتطلع إلى تلقي ملخصاتكم والترحيب بكم في اسطنبول 
 عن اللجنة التنظيمية 
 الدكتور فيضي محمود
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General Information  معلومات عامة عن المؤتمر 
Organising Bodies and Partners الهيئات المنظمة 

Arab Medical Union in Europe (ARABMED) http://www.arabmed.de  
AGMAN (Arabian-German Medical Alumni Network) 
Title of the conference شعار المؤتمر 

«Advances in Cancer Medicine»   
Conference Venue  ي

 
   استانبولمكان المؤتمر ف

GRAND CEVAHİR HOTEL ve KONGRE MERKEZİ Safir Hall 
Cevahirler İnşaat Taahhüt Turizm İşletme ve Ticaret A.Ş 
Darülaceze Cad. No:5 Şişli / İSTANBUL Tel: +90 212 314 
42 42 www.gch.com.tr  / sales@gch.com.tr  
http://grand-cevahir.hotel-istanbul.net/de/#Mayn 
Grand Cevahir Hotel is the first 5-star convention hotel 
in Turkey, just minutes away from Mecidiyekoy, Sisli and 
Taksim Square, which are major business centers. 
Designed for business meetings, conferences, product 
launches, dealer meetings and social events for 
thousands of people, Grand Cevahir Hotel & Convention 
Center combines 5-star technology with 5-star comfort. 
In addition, traditional Turkish cuisine is served in the 
Deliz and Sultan restaurants, which can accommodate 
up to 2000 people in Europe's largest ballroom. The 
Grand Cevahir Hotel & Convention Center has 22 
separate meeting rooms with a total capacity of 5000 
guests. The hotel's congress hall is the largest in Europe. 
In addition, with 2500 square meters of floor space, it 
has one of the largest ballrooms in Europe. With 
experienced staff and high-tech equipment, the hotel 
offers its guests the opportunity to organize perfect and 
unforgettable events.  
Accommodation  

Room Rates in GRAND CEVAHIR HOTEL in Istanbul  
SNG: 130 USD, DBL: 150 USD with breakfast. %8 VAT 
will be added. 
http://grand-cevahir.hotel-istanbul.net/de/#Main  
The Organizing Committee does not reserve rooms for 
participants in Istanbul. Please contact the hotel 
management at Cevahir Hotel or at another hotel of 
your desire to arrange your stay. 
ي اسطنبول 

 اللجنة التنظيمية لا تتولى حجز الفندق ف 

http://www.gch.com.tr/
mailto:sales@gch.com.tr
http://grand-cevahir.hotel-istanbul.net/de/#Main
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Contact & E-Mayl Address for Registration  عنوان المراسلات 

ARABMED in Europe  

Germany: Dr med. Faidi Omar Mahmoud, Cardiac Surgeon, Erlangen, Germany-E-Mail: 
faidi.mahmoud@gmail.com 
Turkey: Prof. Dr. Gunsel (Shurdum) Avci. Chair of Local Committee in Turkey, Consultant Cardiologist, 
Istanbul, Turkey. E mail drgunselavci@gmail.com 
Topics  مواضيع المؤتمر 

- “Advances in Cancer Medicine”. Epidemiology, new diagnostic methods, surgical, 

chemotherapy and radiotherapy, new research results, Immunology and Oncology. 

- Management of cancer and tumors, including incidence, epidemiology, novelties in 

diagnosis, chemo-surgical and radiological treatment, treatment ethics, advanced 

patient care, palliative care, pain management. 

- Does poverty affect prognosis, diagnosis? and disease progression? 

- Does each patient intervention have a benefit for the patient or is it a financial source 

for some institutions? 

والأ - السرطان  الإصابةإدارة  ذلك  في  بما  التشخيص  ,والإحصائيات,ورام,  في    ة الكيميائي   اتالعلاج  ,المستجدات 

الرعاية  في الحالات الميؤوسة ,المناعة, رعاية المرضى    امراض الدم ونتائج البحوث الجديدة,    ,ةوالإشعاعي  ةالجراحي

 المنتشرة التلطيفية. إدارة الألم في السرطانات 
 وتطور المرض؟ والعلاج  هل يؤثر الفقر على التشخيص  -
 هل لكل تدخل للمريض فائدة للمريض أم أنه مصدر مالي لبعض المؤسسات؟  -
 بالإضافة إلى بعض الموضوعات الطبية المعاصرة بشكل عام  -

Language of conference English or Arabic, (presentation only in English) Simultaneous translation not 

avelebel, the length of your presentation will be only 15 Minutes +5 minutes discussion 

Timetable 
Friday 26 May 2023 Arrival to Istanbul 

• Saturday 27 May 2023 
09:00- 18:00 Scientific Program  
20:00 Gala Dinner, Evening Program Gala 

• Sunday 28 May 2023,  
09:00 – 17: 00 Scientific Program, End of the Congress in Istanbul 
18:00- 22:00: “Bosphorus cruise with dinner on the boat” Extra cost (50 Euro) 

ي مضيق البوسفور مساء الأحدعشاء و للمشاركي   على سفينة مع  ختامية سيجرى رحلة
برنامج ف    

Registration Fees  رسم المؤتمر لا تشمل الإقامة  

Early Registration Until 31.March 2023 Late Registration 1.April 2023 

250 Euro 300 Euro  

100 Euro Fee for Partner or Companion  150 Euro 

Special Fee for the ARABMED Member and regional physicians  

Registration fees will cover 

• Participation in the Opening Ceremony, Scientific Programme 2x Lunches, 1X Dinner on 
Saturday, refreshments (Tee, Coffee and Water in the Breaks) 

• All handouts of relevant papers presented at the conference   

mailto:faidi.mahmoud@gmail.com
mailto:drgunselavci@gmail.com
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يورو وبعد هذا  100للمشاركين في البرنامج العلمي والمرافقين  2023 اذاركتسجيل مبكر حتى نهاية  250رسم المؤتمر 

لهم اسعار خاصة في التسجيل   2023 الرسم السنوي يورو للجميع وأعضاء الإتحاد الذين سددوا 50التاريخ يضاف 

 المبكر او المتأخر  
لمية و الإستراحات والغذاء  يغطي رسم التسجيل المشاركة في المحاضرات و حفل الافتتاح والختام والجلسات الع •

مساء  الإجتماعيلمرتين العشاء مرة واحدة  والحصول على وثائق المؤتمر مع شهادة الحضور بإستثناء البرنامج 

 استانبول . اللجنة المنظمة لا تتولى تنظيم الطيران والإقامة  في الأحد

 في وقت مبكر وم باليورو حسب القائمة.يرجى من الراغبين بالاشتراك التقدم باستمارات التسجيل وتسديد الرس •
Bank Info for ARABMED in Europe (Germany) 

Union Arabischer Mediziner in Europa (ARABMED)  
Sparkasse Erlangen, Germany 
BIC-/SWIFT-Code: BYLADEM1ERH 
IBAN-Nummer: DE22 763500000060025142 
Registratation Fee „Istanbul Congrence “ 

Registration is confirmed only after transferring the conference fee to the ARABMED's account 
  فقط بعد وصول رسم المؤتمر للمشاركين الى حساب الإتحاد  التسجيل يؤكد

Cancellation of registration التسجيل الغاء   
Befor 31 March.2023 will be deducted 25% ( 25)سيخصم 2023/ أذار / 31 قبل% 
After 31 March.2023 will be deducted 50% ( 50) سيخصم 2023أذار 31 بعد% 
After 15 May.2023 will be deducted 100% 100 سيخصم 2023ايار 15 بعد % 

 
  



33rd ARABMED Annual Meetting and the Joint International Medical Conference 
27 – 28 May 2023 Istanbul - Turkey 

The 33rd Annual Meeting of ARABMED in Europe 2023 and the 
Joint International Medical Conference 

“The Advances in Cancer Medicine” 
27- 28 May 2023   Istanbul - Turkey 

ABSTRACT Form  
Please note that the last date for receiving abstracts & proposals is 11 April 2023 

Title the presentation:  

Author(s) name: 

Affiliation:  

Position: 

Tel:      E-mail: 

ABSTRACT with the Title only (1000 Words) by E- mail in word document 

Important note 
i) All abstracts should include original work material. All abstract should include 

introduction, aims, analysis, results and concluding remarks 
ii) Name of author(s) and the presenter should be clearly indicated in English 

language. Please do underline the surname of the presenter. 
iii) The title should be indicated in Arabic and English  
iv) Time of your presentation only 15 Minutes +5 Minutes Discussion 
v) ARABMED in Europe grants 3 prizes for the best three lectures chosen by the 

Scientific Committee for Young physicians, if you are interested, please contact 
us, we will send further information (terms of participation in the competition) 

vi) Full contact address (work address) should be indicated including telephone, 
numbers and email addresses ات دون ملخص    لا تقبل المحاض   

Please send the: registration, abstracts form, Short CV only (100 Words) together 
with a photo in a word document by E- mail to.  

Dr. Faidi Omar Mahmoud, Germany, Email: faidi.mahmoud@gmail.com 
  

mailto:faidi.mahmoud@gmail.com
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The 33rd Annual Meeting of ARABMED in Europe 2023 and the 
Joint International Medical Conference 

“The Advances in Cancer Medicin” 
27- 28 May 2023   Istanbul - Turkey 

Registration   إستمارة التسجيل 
Please note that the last date for receiving abstracts & proposals is 11 April 2023 

Surname  الكنية    First name الاسم الأول  
Street الشارع        Zip code رقم المدينة               City المدينة…….… 
Country البلد………………Tel.: ……………………………. 
Email      ARABMED Member No O Yes O 
Conference fee without accommodation دون الإقامة  مر رسم المؤت  
Registration fees will cover: Participation in the Opening Ceremony, Scientific Progrm 2x 
Lunch, 1X Dinner on Saturday, refreshments (Tee, Coffee and Water in the Breaks) All 
handouts of relevant papers presented at the conference 
Social Program 
Extra cost (50 Euro) for the Participation at the Social Program “Bosphorus cruise with 
dinner on the boat” on 28 May 2023      No O    Yes O  

Fees Nr of person Euro 

Registration fees   

Social Program Extra cost   

The final total amount of the fee   

 
Bank Info for ARABMED in Europe (Germany)  

Union Arabischer Mediziner in Europa (ARABMED)  
Sparkasse Erlangen, Germany 
BIC-/SWIFT-Code: BYLADEM1ERH 
IBAN-Nummer: DE22 763500000060025142 

Accommodation  
Room Rates in GRAND CEVAHIR HOTEL in Istanbul  
“SNG: 130 USD DBL: 150 USD “breakfast is included. %8 VAT will be added. 
http://grand-cevahir.hotel-istanbul.net/de/#Mayn  
The Organizing Committee does not reserve rooms for participants in Istanbul. Please 
contact the hotel management at Cevahir Hotel or at another hotel of you choose to 
arrange your stay. ي اسطنبول ويفضل حجزه هنا لوجود اسعار خاصة  ةاللجن  

التنظيمية لا تتولى حجز الفندق ف   
Please send registration forms abstracts and CV by email to.  

Dr med. Faidi Omar Mahmoud, Germany, Email: faidi.mahmoud@gmail.com 

 
 

http://grand-cevahir.hotel-istanbul.net/de/#Mayn
mailto:faidi.mahmoud@gmail.com

